
Aan de Referendum commissie,  
t.a.v. de voorzitter Mw. drs. M. Verbeek p/a mw. mr. M.E. van der Mede. 
  
  
Geachte mevrouw Verbeek,  
  
Door wijkraad Welgelegen wordt gesuggereerd dat mijn verzoek niet namens de wijkraden is 
gedaan. Niets is minder waar. Nadrukkelijk is namelijk gesteld, dat ik “slechts” namens 22 
wijkraden spreek. Welgelegen, de 3 Centrumwijkraden en nog 2 wijkraden (zie Samenvatting 
Alternatief Parkeerplan), zijn gedurende de uitwerking van de uitgangspunten voor het 
parkeerbeleid afgehaakt. Het hoeft dus niet te verbazen dat Welgelegen ook nu afwijzend 
reageert, integendeel. 
  
Ik benadruk dat mijn verzoek ziet op de situatie dat het referendum doorgaat, en waarbij er 
dan een grote kans is dat het College-voorstel, zonder alternatief, afgewezen zal worden. 
Daarom willen wij een alternatief inbrengen, waarover de Haarlemmers kunnen stemmen, 
zodat direct een ander plan uitgevoerd kan worden; in plaats van dat er daarna nog weer 
minimaal ruim driekwart jaar gewacht moet worden. 
  
Het plan is inderdaad complex, maar zeker niet complexer dan dan van het College. En het 
Alternatieve Plan is aantoonbaar op vele onderdelen consistenter in zijn uitwerking van de 
principes dan het door de Raad geamendeerde plan van het College; daarin zitten, naast 
zeer ongewenste elementen en maatregelen die strijdig zijn met eerder aangenomen beleid, 
zelfs enkele zeer bizarre constructies, die het verdienen om gecorrigeerd te worden.  
  
Ik houd me gaarne beschikbaar voor nadere toelichting van een en ander en zie uw reactie 
spoedig met belangstelling tegemoet. 
  
Met vriendelijke groet, 
Ir. Jan G.M. van der Zanden 


